
Mercator in Agrokor: pogodba o poslovni zvezi
Končano prvo poglavje prodaje S podpisom
uredili sodelovanje za prihodnjih neka] let
Ljubljana - Z večernim pod-
pisom »pogodbe o poslovni
zvezi« - po redni letni skupšči-
ni Mercatorja - seje končalo
prvo poglavje prodajnega po-
stopka. Mercator in Agrokor
sta tako uredila sodelovanje do
končne izvedbe pogodbe in za
prihodnjih nekaj let.
Božena Križnik
Kupec je dal Mercatorju za čas po
končanju prodajnega postopka vr-
sto zavez, ki se nanašajo na samo-
stojnost, blagovno znamko, sedež
podjetja, kotacijo na borzi, upra-
vljanje, pravice delavcev in doba-
vitelje. Pred podpisom sporazuma
so se na skupščini sešli delničarji
Mercatorja.

Najbolj pestro je bilo glasovanje
o kar 27 posamičnih razrešnicah
članom prejšnjih in aktualnih or-
ganov vodenja in upravljanja druž-

be. Trojica ključnih ljudi v prejšnji
upravi družbe, Žiga Debeljak, Me-
lita Kolbezen in Peter Zavrl, niso
dobili razrešnice.

Razprava po predstavitvi poroči-
la o poslovanju družbe je nakazala,
da bodo delničarji terjali odgovor-
nost vseh, ki so Mercator pahnili
v izgube, ki so ga nerazumno širili
in povzročili strmoglavljenje cene
delnice. Delničarji so stresli jezo
predvsem na ožje vodstvo pod tak-
tirko Žige Debeljaka.

Nadzorniki so - nasprotno - vsi
po vrsti dobili razrešnice; prejšnji z
nekaj manjšo večino, sedanji skoraj
s konsenzom, in pravzaprav ni bilo
jasno, čemu so se odločili za popol-
ni glasovalni maraton. Drugače je
bilo s staro upravo. Žiga Debeljak,
ki je po mnenju delničarjev nada-
ljeval brezglavo prevzemniško in
posojilno megalomanijo Zorana
Jankoviča, je dobil grobo zaušnico,
saj mu je priznanje za lansko delo
izreklo manj kot 17 odstotkov gla-

sujočih. Enako slabo jo je odnesla
Debeljakova finančnica Melita
Kolbezen, slabo tretjino glasov pa
je zbral nekdanji član uprave za
prodajo in logistiko Peter Zavrl (ki
je še vedno svetovalec v Mercator-
ju). BalažiČeva uprava je razrešnico
dobila, in to skoraj stoodstotno.

Preobrat pa je nastal pri imeno-
vanju novega nadzornika družbe.
To ne bo ekonomist dr. Marko Ja-
klič, kot je predlagal NS Mercator-
ja, ampak je za zdaj še delničarki
NLB uspelo z nasprotnim pre-
dlogom ustoličiti Bojana Branka,
predsednika uprave Luke Koper.
Predlog je bil očitno prej usklajen,
saj je dobil več kot 90-odstotno
podporo glasujočih. Bojan Brank
včeraj svojega imenovanja ni hotel
komentirati, saj da je za to še pre-
zgodaj.
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Sedanja uprava je z dejanji in strategijo prepričala delničarje.
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